
Schoolraad

Tijdstip, lokaal 4 november 2024, 20 u., zesde leerjaar

Aanwezig zr. Ann Meyvisch, Leentje Van de Vel, Ingrid Van De Velde, Elise
Wuyts, Els Sommen, Francis Luyckx, Helena Baeten, Erika Van
Haperen

Verontschuldigd

Verslaggever Elise Wuyts / Els Sommen

Agenda ● Opvolgen en goedkeuren van het verslag van de
schoolraad van 24 juni 2024.

● Aanwending lestijden en organisatie van de school.
● Prioriteiten van dit schooljaar
● Infrastructuur

To do zie fluo

Opvolgen en goedkeuren van het verslag van de schoolraad van 24
juni 2024.

● Esther volgde een opleiding van het boekhoudprogramma. Zij zoekt uit hoe we op
onze papieren facturen een QR-code kunnen afdrukken om het betalen te
vergemakkelijken.

Aanwending lestijden en organisatie van de school

● Katrien Jespers gestart als ZOCO en zorgjuf, ook voor 7 lestijden in het derde
leerjaar.

● Christine Boulinguiez werkt als kinderverzorgster.
De maatregel waarbij scholen de lestijden (basisomkadering kleuteronderwijs,
instaplestijden, capaciteitslestijden en lestijden anderstalige nieuwkomers) kunnen



omzetten naar het ambt kinderverzorger bij het niet vinden van een geschikte
kleuteronderwijzer vervalt. Dit is steeds een tijdelijke maatregel geweest die voor het
laatst verlengd werd in het schooljaar 2020-2021 en die liep tot en met schooljaar
2023-2024. Deze maatregel wordt niet verlengd voor het schooljaar 2024-2025.
→ Pas vanaf maart instaplestijden.
→ Vacature uitschrijven voor 10 lestijden (zorg) die vanaf 1/12 beschikbaar komen
als juf Ria geen zorg meer doet in de kleuterschool (maar L1 overneemt van juf
Myriam).

● Vanaf 1/12/2024 gaat Myriam Meersman op pensioen.
Op de vacature die sinds de zomer op VDAB stond, zijn er verschillende reacties
geweest, maar nog niemand heeft bevestigd.
Nu nieuwe vacature voor deeltijds leerkracht L3-4 (met mogelijkheid van aanvulling
uren in zorg): nog geen reacties op gehad.

→ Er zijn voldoende leerkrachten om voor alle klassen een klasleerkracht aan te stellen,
maar momenteel nog geen vooruitzicht om verder zorg optimaal te kunnen garanderen.

→ Voorstel: elke taak als aparte vacature op VDAB plaatsen en vernoemen dat combineren
mogelijk is, in titel aantal uren vermelden.

Prioriteiten van dit schooljaar

● Lezen
○ Dit schooljaar zijn we in de lagere school gestart met Kwartiermakers

(effectieve manier om op school te werken aan leesvaardigheid,
leesbevordering en leesplezier).

○ We willen werken aan ouderbetrokkenheid (ouders informeren en betrekken)
tijdens projecten zoals Voorleesweek, Poeziëweek, Jeugdboekenmaand.

○ We werken een lijn uit in het leeshuiswerk met aandacht voor de verschillende
leesniveaus.

○ Leesomgeving in de klas optimaliseren: We richten in elke klas een gezellige
leesplek in met aandacht voor het ‘in de kijker’ zetten van boeken.

● Speelplaats:
○ studiedag in de vakantie gehad: aanzet voor verdere uitwerking

speelplaatsvisie.
○ speelwinkels vandaag geopend tijdens de middagpauze. Uitproberen hoe het

werkt met een beperkte groep kinderen.
○ luifel (voorstel van Bozarc) en fietsenstalling voorgelegd aan de

verantwoordelijke bouw van DBOC. Samen met Chris uitzoeken of we hier
eventueel nog een grotere subsidie voor kunnen krijgen.
→ Extra regenput plaatsen? Richtlijnen gemeente?

○ Vlekkenplan maken met alle stakeholders.



Infrastructuur

● Komt ook aan bod in prioriteit “Speelplaats”
● “Klusjes aan schoolgebouw zullen voor een deel uitbesteed worden. Werkformule

met gunstige prijzen gevonden. “ → ploegbaas is langs geweest om alle klussen te
noteren. Geen reactie/offerte gehad, want de meeste klussen vallen niet binnen de
expertise van de werklui.

● Samen met het internaat en rusthuis van de Zusters van Don Bosco bekijken of we
beroep kunnen doen op de klusjesman die momenteel bij hen aan het werk is.
Budget begroot voor 2025.

Volgende vergadering: maandag 24 februari 2025, 20.00 uur


